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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. február 09. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams/ ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Lippai Dorka 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE IK HÖK Árva Lúcia Borbála (külügyi főmentor) 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Pásztor Csaba (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Hajdu Zsófia (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 09 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Támogatás 

Varga Réka elmondja, hogy egy Humanitárius Alapítvány felajánlott egy bizonyos 

mennyiségű összeget az egyetemnek, amiből a tanulmányokhoz kapcsolódó eszközökkel 

lehetne támogatni a rászoruló hallgatókat. Elmondja, hogy részt vett egy megbeszélésen dr. 

Babos János, a szolgáltatási igazgatóság igazgatójával, amin szó esett az előző ülésen is tárgyalt 

lakhatási támogatásokról. Kifejti, hogy összeállított mind a KolHÖK és az EHÖK is egy 

prioritási listát a tételekből, amiket leginkább szeretnének, hogy fejlesztésre kerüljenek az 

egyetem kollégiumaiban. Ezzel kapcsolatban további egyeztetések várhatóak majd. 

Helyszínbejárás 

Varga Réka elmondja, hogy Szabó Tamás korábban írásban tájékoztatta az elnökség tagjait a 

zánkai helyszínbejárásról, ami február 19-re terveznek. Szabó Tamás kérdezi az elnökség 

tagjait, hogy tudnak-e jönni a helyszínbejárásra.  Horváth Sára Tekla elmondja, hogy ő 

személy szerint nem, de a szervezők közül tudnak menni. Varga Réka hozzáteszi, hogy 

tavasszal is lesz bejárás. Szabó Tamás kéri az elnökség tagjait, hogy legkésőbb péntekig 

küldjék el neki, hogy hány fővel tudnak jönni a helyszínbejárásra. Hozzáteszi, hogy a leutazás 

módját és annak költségeit írják meg neki és a későbbiekben erről majd egyeztetnek.  

 

Évkezdés 

Varga Réka kéri az elnökséghez fordult, hogy ütköztek-e problémákba a félév kezdése során. 

Az elnökség kifejti, hogy többnyire zökkenőmentesen zajlott a félév elkezdése, az online 

oktatásban már a legtöbb helyen bevált módszereket alkalmazva vágtak bele az új szorgalmi 

időszakba. Takács Luca Sára, Diczkó Dalma és Horváth Sára Tekla kifejti, hogy egyes 

gyakorlati helyek kötelező oltottságot várnak el az oda látogató hallgatóktól, mely több esetben 

fennakadást okozott, de ennek minél hatékonyabb kezelésén már dolgoznak, ehhez Deák 

Dalma Annamária is csatlakozott. 

Kis Zsanett a kollégiumok zökkenőmentes működéséről számol be, kisebb kérdések merültek 

csak fel a hallgatók részéről. 
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Livingston Zoltán Ajene elmondja, hogy náluk ezeken kívül a közeljövőben dékánválasztás 

várható, melynek eseményeit folyamatosan követik.  

Egyebek 

Varga Réka kérdezi, hogy melyik karok szerveznek személyes diplomaosztót. Diczkó Dalma 

elmondja, hogy náluk még gondolkodnak rajta. 

Szabó Tamás elmondja, hogy az ELTE Szolgáltató Kft. csapat, akik a gólyatáborok szervezési 

folyamatiban is segítenek megváltozik, ugyanis egy nagyobb csapatot szeretnének majd a 

jövőben. Hozzáteszi, hogy ez hatással lesz a megbízási díjra is.  

Horváth Sára Tekla elmondja, hogy van egy szakirány, ahol kötelező a vidéken végzett 

szakmai gyakorlat. Kifejti, hogy ezzel kapcsolatban felkereste a szakirányfelelős, azzal 

kapcsolatban, hogy erre korábban HÖK adott támogatást. Elmondja, hogy erről ő nem tud és 

azt ajánlotta, hogy az adott városban fel kell venni a kollégiummal a kapcsolatot. Jeges Viktor 

Péter válasza, hogy ezt korábban az ISZTK keretbe akarták tenni, de ez NFTV ellenes.  

Varga Réka elmondja, hogy ez már a korábbi években is előjött és a tavalyi évben egy 

hosszabb levelezésben eldőlt, hogy ez egy másik keretből kerül majd a hallgatóknak kifizetésre.  

Varga Réka 19 óra 08 perckor lezárja az ülést.  

 

 

 

 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


